

# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2024-2025/292 《哪吒之魔童鬧海》中五電影欣賞活動

#### 敬啟者:

本年度中文周主題為「中國神話與志怪」,現舉辦前奏活動,安排中五級學生觀賞電影 《哪吒之魔童鬧海》,加強學生跨文本形式的學習體驗。

日期:3月21日(星期五)

午膳安排:自行安排,故請帶備適量金錢用膳

午膳後集合時間:13:50 集合地點:學校禮堂

活動地點:巴黎倫敦紐約米蘭戲院放映時間:14:40-17:05 (暫定)

回程抵校:約下午5時半(視乎交通情況)

備註:1. 本校將安排旅遊巴士來回接送師生往返本校和活動地點;

2. 本片長為 144 分鐘;

3. 是次活動中五學生須出席,如因遲到或其他原因而無法出席活動,學生必須留校於圖書館進行學習活動,直至整體隊伍完成活動回校上課為止。

如有查詢,請致電 2461 1555 與黃紀政老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月十四日



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### Parents Circular 2024-2025/292 F.5 Activity of Watching Movie "Ne Zha 2"

Dear Parents/ Guardians,

Our year's Chinese Week theme is "Chinese Mythology and Strange Tales." As a prelude activity, we have arranged for Form 1, Form 2, and Form 4 students to watch the movie "Ne Zha 2", enhancing their cross-textual learning experience. The details are as follows.

Date:	March 21 (Friday)
Lunch Arrangement	Self-arranged, so please bring sufficient money for lunch
Assembly Time after Lunch	13:50
Assembly Location	School Hall
Venue:	Paris London New York Milano Cinema
Screening Time:	14:40-17:05 (tentative)
Return to School:	5:30 PM (depending on traffic conditions)

#### Remarks:

- 1. We will arrange a tour bus to transport teachers and students to and from the school and the event venue.
- 2. The movie duration is 144 minutes.
- 3. Attendance is mandatory for Form 5 students. If students are late or unable to attend the event for any reason, they must stay at the school library for study activities until the entire group returns to school for classes.

For any inquiries, please contact teacher Mr. Wong Kei Ching at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal